東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 138/23-24

「香港世界電訊及資訊社會日 — 參觀數碼科技體驗館 及 Web3 Living Lab」 敬啟者:

為了讓學生了解最新科技發展趨勢, 貴子弟獲推薦參加由香港通訊業聯會舉辦的香港 世界電訊及資訊社會日,參觀「數碼科技體驗館」及 Web3 Living Lab。活動詳情臚列如下:

日 期:	四月十三日(星期六)
時 間:	上午 9:00 至 上午 11:00
集合時間及地點:	上午 8:15 / 九龍塘港鐵站
活動地點:	數碼港 3 座 E 區
解散時間及地點:	上午 11:30 / 九龍塘港鐵站
費 用:	全免
服 飾 要 求:	整齊夏季校服
備 註:	學生須在九龍塘港鐵站跟從領隊乘坐旅遊巴到數碼港,敬請準時。

請於四月十二日(星期五)或之前將已簽妥之回條逕交李宏俊老師,以便統籌辦理。如對上 述活動有任何疑問,請致電 2443 9899 與李宏俊老師聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二四年四月十日

	<u> </u>	
	東華三院馬振玉紀念中學	班號:
	活動通告 138/23-24	
「香港世界電訊及資訊社	-會日 - 參觀數碼科技體驗館 及	Web3 Living Lab ₁
敬覆者:本人為 班學	生 之家長,已名	和悉有關活動安排。本人
• •	電訊及資訊社會日 — 參觀數碼科 - 弟於參加上述活動時,必須遵從負	
□ 不同意敝子弟参加上述活動	•	
此覆		
東華三院馬振玉紀念中學		
	家長簽	養署:
	家長姓	生名:
	學生手提電話號	ミ碼:
	家長聯絡電	艺話:

二零二四年 月 日 請以 / 表示所選項目

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 138/23-24

World Telecommunication and Information Society Day Hong Kong – Visiting the "CyberLab" and the "Web3 Living Lab"

10th April 2024

Dear Parents

Your child has been recommended to join the "World Telecommunication and Information Society Day Hong Kong" organized by Communications Association of Hong Kong to visit the "CyberLab" and "Web3 Living Lab". It aims to give students an understanding of the latest trend of the technology development. Your support and encouragement will be highly appreciated. Details of the visit are as follows:

Date	:	13 th April 2024 (Saturday)
Time	:	9:00 a.m 11:00 a.m.
Gathering time & venue	:	8:15 p.m. / Kowloon Tong MTR Station
Venue	:	Cyberport 3 Core E
Dismissal time & venue	:	11:30 p.m. / Kowloon Tong MTR Station
Fee	:	Free of charge
Dress code	:	School summer uniform
Remark		Student should follow the tour leader for the shuttle bus to Cyberport,
Kemark		please be punctual.

Please return the signed reply slip to Mr. Lee Wang Chun on 12th April 2024 (Friday). Please feel free to contact Mr. Lee Wang Chun on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely,

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.